
Referat fra bestyrelsesmøde lørdag d. 14/10-2024 

 

1. Siden sidst… 

- Fin afholdt generalforsamling 

- Grundejer ved hjørnet på Granvej/Lærkevej ser ud til at have flyttet skelsten ifm. etablering af 

hæk. Det er aftalt, at landmåler skal måle op og få sat stenen korrekt 

- Overdragelse af skøde på bro og sti er faldet på plads 

 

2. Konstituering blev foretaget umiddelbart efter generalforsamlingen d. 3/6-2023: 

- Formand: Søren Mogensen 

- Kasserer: Anette Poulsen 

- Øvrige medlemmer: Karen Gejl Friis, Leif Fabrin, Gert Mogensen 

 

3. Økonomi 

- Vi har betalt ca. 24.500,- kr. for behandling af skøde mm 

- Vi har pt. overskud på ca. 20.000,- kr. 

- Anette undersøger muligheden for, at Mariagerfjord Vand kan inddrage kontingent – er kendt 

fra anden grundejerforening i kommunen 

 

4. Drøftelse om veje mm 

- Balancegangen mellem vedligehold, støvgener og at sænke farten… tages op til kommende 

generalforsamling 

- Etablering og vedligeholdelse af bro og sti… tages op til kommende generalforsamling 

- Ser vores rør med beplantning pænt nok ud? 

 

5. Eventuelt 

- Forslag om udvidet bestyrelsesmøde påskelørdag d. 30. marts 2024 kl. 13.00? 

 

 


